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Α  Π  Ο  Σ  Π  Α  Σ  Μ  Α

Από το πρακτικό 7/2018  Συνεδρίασης ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ

Σήμερα  την  30-04-2018, ημέρα  Δευτέρα και  ώρα  19.30,  το  Δημοτικό  Συμβούλιο
συνήλθε σε δημόσια συνεδρίαση στο Δημοτικό Κατάστημα, σύμφωνα με τις διατάξεις του
άρθρου 67 παρ. 4 του Ν. 3852/2010, ύστερα από την αριθμ. Πρωτ. 8499/26-04-2018
πρόσκληση  του  Προέδρου  Δ.Σ.  κ.  Κοσμά  Κορωναίου,  η  οποία  δημοσιεύτηκε   στην
ιστοσελίδα  του  Δήμου  και  επιδόθηκε  με  αποδεικτικό  επίδοσης  στους  δημοτικούς
συμβούλους, για συζήτηση και λήψη αποφάσεων στα θέματα της Ημερήσιας Διάταξης.
Ο Δήμαρχος κ. Χρήστος Μπαΐλης είναι παρών. 

       ΘΕΜΑ: «Έγκριση συμμετοχής στο Ευρωπαϊκό πρόγραμμα WiFi4EU ».

Κατά την έναρξη της συνεδρίασης ο Πρόεδρος διαπίστωσε  ότι σε σύνολο 33 δημοτικών
συμβούλων  ήταν:
                            Π Α Ρ Ο Ν Τ Ε Σ                                            Α Π Ο Ν Τ Ε Σ

1. Κορωναίος Κοσμάς              15.Σαραμπασίνας Παύλος         1.Βαρτελάτου Στυλιανή 
2. Πιπιλίδης  Λάζαρος              16.Αυδίκος Δημήτριος              2.Κατσιπανέλης Δημήτριος
3. Ροπόκης Ευάγγελος            17.Φραγκούλης Γεώργιος          3.Κατσαούνος Θεόδωρος
4. Γιαννουλάτος Ευάγγελος     18.Καλλίνικος Διονύσιος           4.Τσούτσης Χρήστος 
5. Καζάκου Παρθενία              19.Κατέρης Κωνσταντίνος         5.Κλάπας Μιλτιάδης–Ηλίας 
6. Ντίτσος Γεράσιμος               20.Παππάς Δημήτριος              6.Τσόγκα Ελένη
7. Αναγνώστου Νικόλαος         21.Φαρμάκης Κωνσταντίνος         
8. Ματέρης Κωνσταντίνος        22.Βαρέλας Χρήστος                              
9. Νέσσερης Χρήστος              23.Κωστούλας Βασίλειος       
10.Αγγέλη–Παπαϊωαννίδου Ελ. 24.Παπαδιώτης Γεώργιος         
11.Πανταζής Νικόλαος             25.Αμάραντος Σταύρος            
12.Συγκούνας Ευάγγελος         26.Σπυράκος Ιωσήφ                                  
13.Κώτσης Δημήτριος               27.Νίτσας Γεώργιος
14.Κακιούζης Χαράλαμπος
 

Κατά  την  διάρκεια  της  συνεδρίασης  και  πριν  την  συζήτηση  του  παρόντος  θέματος,
προσήλθ  ε ο κ. Κατσαούνος και αποχώρησαν οι κ.κ. Φραγκούλης, Βαρέλας και Νίτσας.

Στην συνεδρίαση παρευρέθηκε και ο κος  Μπόμπορης Σταύρος, υπάλληλος του Δήμου
Πρέβεζας , για την τήρηση των πρακτικών. 

Αριθ. Θέματος     :                Π.Η.Δ-1ο       
 
Αριθ. Απόφασης :               166/2018
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Αφού διαπιστώθηκε απαρτία, ο πρόεδρος κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης και στην
συνέχεια  έθεσε  υπόψη  των  μελών  του  Δ.Σ.  ότι  με  την  αριθμ.  165/2018 απόφαση
Δημοτικού Συμβουλίου, εγκρίθηκε η συζήτηση του θέματος ως προ ημερήσιας διάταξης
{διότι σήμερα, Πέμπτη 26/4, πήραμε mail από το σύστημα στο οποίο εγγραφήκαμε σαν
Δήμος ότι πρέπει να υποβάλλουμε την πρότασή μας μέσα σε 18 ημέρες και έως τότε δεν
έχει προγραμματιστεί άλλο Δημοτικό Συμβούλιο}.

Στην  συνέχεια  ο  πρόεδρος  έθεσε  υπόψη  των  μελών  του  Δημοτικού  Συμβουλίου,  την
εισήγηση  του Αυτοτελούς Τμήματος Προγραμματισμού, Οργάνωσης και Πληροφορικής,
Δήμου Πρέβεζας, (αρμόδιος  κ Βασιλείου), που έχει ως εξής:
<<Το ευρωπαϊκό  πρόγραμμα WiFi4EU είναι  ένα  πρόγραμμα το  οποίο  απευθύνεται  σε
Δήμους  της  Ε.Ε.  και  το  οποίο  χρηματοδοτεί  100%  την  εγκατάσταση  εξοπλισμού
ασύρματου  δικτύου  (wifi)  σε  υπαίθριες  περιοχές  για  την  ελεύθερη  πρόσβαση  των
πολιτών στο internet.

Η χρηματοδότηση αφορά μόνο τον εξοπλισμό και την εγκατάστασή του (όχι λειτουργικές
δαπάνες που έχουν να κάνουν με τον πάροχο τηλεπικοινωνιών, π.χ.) και δίνεται μόνο υπό
την προϋπόθεση ότι θα εγκατασταθεί σε περιοχή που δεν υπάρχουν άλλα ανοικτά wifi
δίκτυα, είτε από δημόσιους είτε από ιδιωτικούς οργανισμούς. Για παράδειγμα, για την
παραλία που έχουμε καφετέριες που δίνουν δωρεάν wifi στον κόσμο, δεν μπορούμε να
υποβάλλουμε πρόταση.

Έχουμε όμως σημεία τα οποία εμπίπτουν σε αυτήν την κατηγορία, όπως π.χ. το γήπεδο,
το κολυμβητήριο, κ.α. Και μάλιστα εκεί έχουμε και εξοπλισμό οπτικών ινών, οπότε μπορεί
να δοθεί στο κοινό ένα πολύ γρήγορο internet, εφ' όσον και ο Δήμος καλύψει το κόστος
που  θα  χρειαστεί  για  την  σύνδεση  του  σημείου  αυτού  στο  internet  μέσω  κάποιου
παρόχου.

Δεν έχουμε ενημέρωση μέχρι στιγμής για το ποσό που μπορεί κάθε Δήμος να διεκδικήσει.
Η πρόσκληση λέει να υποβληθούν προτάσεις και θα εξεταστούν με τη σειρά την οποία
υποβάλλονται. 

Η υποβολή αρχίζει σε 18 μέρες.

Σήμερα, Πέμπτη 26/4, πήραμε mail από το σύστημα στο οποίο εγγραφήκαμε σαν Δήμος
ότι  πρέπει  να  υποβάλλουμε  πριν  την  πρότασή  μας  και  μια  απόφαση  του  Δημοτικού
Συμβουλίου για σύμφωνη γνώμη συμμετοχής στο πρόγραμμα.

Έχοντας υπ' όψη τα ανωτέρω

Ε ι σ η γ ο ύ μ ε θ α

α) να συζητηθεί το θέμα στο τρέχων Δημοτικό Συμβούλιο, εκτός ημερήσιας διάταξης

β) να εγκριθεί η συμμετοχή του Δήμου στο Ευρωπαϊκό Πρόγραμμα WiFi4EU, σύμφωνα με
τους όρους του προγράμματος. >>

Ο  Πρόεδρος  έδωσε  τον  λόγο  στον   Δήμαρχο  και  στους  δημοτικούς  συμβούλους  να
τοποθετηθούν  επί του θέματος, όπως αναλυτικά προκύπτει από τα απομαγνητοφωνημένα
πρακτικά της παρούσας.
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Στην συνέχεια ο Πρόεδρος  ζήτησε από τα μέλη του Δ.Σ.  να αποφασίσουν σχετικά.
………………………………………………………………………………………………….....................................
Αφού έγινε διαλογική συζήτηση και το δημοτικό συμβούλιο έλαβε υπόψη του:

 την εισήγηση της υπηρεσίας ,
 τις  διατάξεις  των  άρθρων  75,  93,  95,  96  &  97  του  Ν.3463/2006  ΦΕΚ

Α΄114/8.06.2006, (Δημοτικός Κοινοτικός  κώδικας),
 τις διατάξεις  των  άρθρων 65, 66, 67, 68, 69 & 94 του Ν.3852/2010 (ΦΕΚ 87

Α΄7.06.2010),
 τα ηχογραφημένα και απομαγνητοφωνημένα πρακτικά της παρούσας.

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ  ΟΜΟΦΩΝΑ   

Εγκρίνει  την συμμετοχή του  Δήμου  Πρέβεζας  στο  Ευρωπαϊκό  Πρόγραμμα  WiFi4EU,
σύμφωνα με τους όρους του προγράμματος.

Αφού συντάχθηκε και αναγνώσθηκε το πρακτικό αυτό, υπογράφεται:

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Δ.Σ. 

ΚΟΣΜΑΣ ΚΟΡΩΝΑΙΟΣ
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